

Fiskekort för Unden

Kortpriser

Dygnskort 100 kr (SMS 125 kr). **Veckokort** 300 kr. **Semesterkort** 30 dagar 750 kr.

Årskort datum till datum 1000 kr. Barn under 15 år fiskar gratis.

Dagtrollingkort: information och försäljningsställe: <https://www.ifiske.se/fiske-unden.htm>

Fiskeregler

Korten gäller för fiske med pimpel, angeldon, mete, kastspö och flugspö samt rodd med max 2 drag.

Vid fiske 300 meter från land eller mer, öar räknas som land, får man köra med motor (el eller bränsle driven) och max två drag/beten. Från Hallön och norrut är det **ej** tillåtet att köra med motor och drag.

Max 2 rödingar alternativt öringar får fångas per fiskekort och dygn.

Röding och öring under 50 cm ska släppas tillbaka i sjön, får ej föras iland.

Allt fiske förbjudet från och med 1 oktober till och med 30 november.

Vid brott mot fiskereglerna kan fisketillsyningsman utfärda en kontrollavgift på 500 till 1000 kr.

Det är inte tillåtet att köra med motorfordon på privat väg utan ägarens tillstånd.

Det är inte tillåtet att fiska från brygga eller tomt utan ägarens tillstånd.

Fishing licence for Lake Unden

Licence fee

Day licence 100 SEK. **Weekly licence** 300 SEK. **Holiday licence** 30 days 750 SEK.

Annual licence from date of purchase and one year on 1000 SEK.

Children up to 15 years age does not need any licence.

Fishing regulations

The licences are valid for fishing with jig, angling, casting rod, fly-fishing and rowing with one or two trolling spoons.

When fishing 300 metres or more from the shore, islands included, it is allowed to use a motor (electric or fuel driven) when fishing with trolling spoons. Using a motor when trolling is **not** allowed from the island Hallön and north of it.

It is only allowed to catch 2 chars and/or salmon trout a day and licence.

Char and salmon trout shorter than 50 cm must be released and put back in the lake.

Fishing strictly prohibited from October 1st up to and including November 30th.

At violation of the fishing regulations, the fishing overseer may issue an inspection fee of 500 to 1000 SEK.

You may not drive with motor vehicles on private roads without the owner's permission.

You may not fish from private getties and grounds without the owner's permission.

Angelschein für den Unden See

Angelscheinpreise

Tageskarte 100 SEK. **Wochenkarte** 300 SEK. **Urlaubskarte** 30 Tagen 750 SEK.

Jahreskarte ab Einkaufsdatum und einem Jahr 1000 SEK.

Kinder unter 15 Jahre fischen frei.

Angelvorschriften

Die Angelscheine gelten für Angeln, Spinnangeln, Fliegenfischerei und Rodern mit ein oder zwei Schleppangeln.

Beim Schleppangeln mehr als 300 meter von Land entfernt, Inseln sind als Land gezählt, ist es gestattet Motor (Electro oder Kraftstoff Antrieb) zu verwenden. Ab Insel Hallön und weiter nördlich ist Shleppangeln mit Motor **nicht** gestattet.

Nicht mehr als 2 Saiblinge und/oder Lachsforellen dürfen pro Tag und Angelschein gefangen werden. Saibling und Lachsforelle mit einer Länge unter 50 cm müssen unverzüglich in den See zurückgegeben werden.

Fischfang ist verboten Ab 1 Oktober bis einschliesslich 30 November.

Bei übertreten der Angelvorschriften, kann der Aufseher eine Prüfungsgebühr von 500 bis 1000 SEK erfordern.

Es ist nicht gestattet mit Motorfahrzeuge auf Privatwege ohne Erlaubnis des Eigentümers zu fahren.

Es ist nicht gestattet Stege oder Privatgrundstücke ohne Erlaubnis des Eigentümers zu betreten.